
PROTOKÓŁ   nr  107/2005
z posiedzenia Zarządu Powiatu Kluczborskiego

w dniu  20 maja 2005r.

Posiedzenie Zarządu otworzył Starosta Kluczborski – Stanisław Rakoczy.
W posiedzeniu uczestniczyło trzech członków Zarządu. Ponadto udział wzięli: Skarbnik
Powiatu, Sekretarz Powiatu, Naczelnik Wydziału Edukacji oraz Naczelnik Wydziału
Organizacyjnego.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Sprawy oświaty:

a) aneks nr 2 do arkusza organizacji Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych – RCKU

w Bogdańczowicach na rok szkolny 2004 / 2005;

b) aneks nr 3 do arkusza organizacji Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych – RCKU

w Bogdańczowicach na rok szkolny 2004 / 2005;

c) aneks nr 6 do arkusza organizacji Wojewódzkiego Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia

Zawodowego w Kluczborku na rok szkolny 2004 / 2005;

3. Aneks do porozumienia z dnia 29.03.2005 r. zawartego z Powiatem Raciborskim

dotyczącego ponoszenia wydatków za pobyt dziecka w rodzinie zastępczej na terenie

Powiatu Kluczborskiego.

4. Wniosek Urzędu Miejskiego w Wołczynie w sprawie umieszczenia w planach wydatków

PFOŚiGW zakupu pojemników do selektywnej zbiorki odpadów.

5. Wniosek Sekcji Szachowej LZS „Goniec” w Kluczborku w sprawie sfinansowania

II Turnieju Szachowego o Puchar Starosty.

6. Projekt uchwały w sprawie odwołania Likwidatora SP ZOZ w Kluczborku.

7. Projekt uchwały w sprawie powierzenia obowiązków dyrektora SP ZOZ w Kluczborku.

8. Zatwierdzenie materiałów na sesję Rady Powiatu.

9. Wolne wnioski.

Do punktu 1 porządku

                  Porządek posiedzenia został przyjęty przez obecnych członków Zarządu.

Protokół z posiedzenia Zarządu, który odbył się w dniu 12 maja 2005 r. został również

przyjęty.
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Do punktu 2 porządku

Starosta przedstawił zebranym następujące sprawy:

a) aneks nr 2 do arkusza organizacji Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych – RCKU

w Bogdańczowicach na rok szkolny 2004 / 2005; następnie Starosta przedstawił zebranym

przyczynę zmiany liczby zatwierdzonych godzin a mianowicie: w związku z niezaliczeniem

V semestru Liceum Rolniczego dla Dorosłych przez dwunastu słuchaczy, Rada Pedagogiczna

na posiedzeniu w dniu 15 marca br. podjęła uchwałę o rozwiązaniu semestru VI

a słuchacze, którzy zaliczyli semestr V, będą kontynuować naukę w roku szkolnym

2005 / 2006 na semestrze VI Technikum Rolniczego. Pani Jolanta Krzysztowczyk, Naczelnik

Wydziału Edukacji dodała, że zmniejszenie tygodniowej liczby godzin zajęć edukacyjnych

wynika ogólnie mówiąc ze zmian w organizacji pracy szkoły i jest zdaniem jej zdaniem

w pełni uzasadnione i konieczne. W związku z tym, że nikt z obecnych nie wniósł żadnych

uwag do niniejszego aneksu, Starosta zaproponował aby go zatwierdzić. Zarząd Powiatu

jednogłośnie zatwierdził aneks nr 2 do arkusza organizacji Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych

– RCKU w Bogdańczowicach na rok szkolny 2004 / 2005 i upoważnił Starostę do jego

podpisania.

b) aneks nr 3 do arkusza organizacji Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych – RCKU

w Bogdańczowicach na rok szkolny 2004 / 2005; Pani Krzysztowczyk wyjaśniła, że zmiana

liczby zatwierdzonych godzin wynika  z przydzielenia godzin nauczania indywidualnego

jednemu z uczniów klasy II Liceum Ogólnokształcącego zgodnie z orzeczeniem Poradni

Psychologiczno-Pedagogicznej w Kluczborku. Przydzielenie godzin nauczania indywidualnego

jest zgodne z wymogami określonymi przepisami prawa i obowiązuje do zakończenia

bieżącego roku szkolnego. W związku z tym, że nikt z obecnych nie wniósł żadnych uwag do

niniejszego aneksu, Starosta zaproponował aby go zatwierdzić. Zarząd Powiatu jednogłośnie

zatwierdził aneks nr 3 do arkusza organizacji Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych – RCKU w

Bogdańczowicach na rok szkolny 2004 / 2005 i upoważnił Starostę do jego podpisania.

c) aneks nr 6 do arkusza organizacji Wojewódzkiego Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia

Zawodowego w Kluczborku na rok szkolny 2004 / 2005; Pani Krzysztowczyk powiedziała,

że w organizacji roku szkolnego 2004/2005, zaplanowany został w terminie: 16.05-10.06 br.

turnus w zawodzie rzeźnik wędliniarz klasa I z 32 uczniami jednak w wyniku różnych korekt

i zmian, współpracujące z w/w ośrodkiem zasadnicze szkoły zawodowe przysłały na  ten kurs

do dokształcania dodatkowo 16 uczniów w tym zawodzie a więc ogólna liczba młodocianych
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 wynosi 48 uczniów. W trosce o zabezpieczenie właściwych warunków pracy i bhp –

kontynuowała Pani Krzysztwoczyk, Wojewódzki Ośrodek Dokształcania i Doskonalenia

Zawodowego w Kluczborku zwraca się z prośbą o wyrażenie zgody na zorganizowanie

dodatkowego turnusu w tym zawodzie w tym samym terminie z następującą liczba godzin: 136

na kursie 34 godzin tygodniowo co spowoduje zwiększenie przeciętnej średniej rocznej

o 3,58 godziny tygodniowo. W związku z tym, że nikt z obecnych nie wniósł żadnych uwag do

niniejszego aneksu, Starosta zaproponował aby go zatwierdzić. Zarząd Powiatu jednogłośnie

zatwierdził aneks nr 6 do arkusza organizacji Wojewódzkiego Ośrodka Dokształcania i

Doskonalenia Zawodowego w Kluczborku na rok szkolny 2004 / 2005                        i

upoważnił Starostę do jego podpisania.

Do punktu 3 porządku

Przewodniczący Zarządu Powiatu przedstawił zebranym aneks do porozumienia

z dnia 29.03.2005 r. zawartego z Powiatem Raciborskim dotyczącego ponoszenia wydatków

za pobyt dziecka w rodzinie zastępczej na terenie Powiatu Kluczborskiego. Zarząd Powiatu po

zapoznaniu się z powyższym aneksem, jednogłośnie postanowił o jego przyjęciu                     i

podpisaniu. Jednocześnie, Zarząd Powiatu upoważnił do podpisania tego aneksu: Starostę oraz

Pana Stanisława Stenzla – członka Zarządu Powiatu.

Do punktu 4 porządku

Starosta przedstawił zebranym wniosek Urzędu Miejskiego w Wołczynie w sprawie

umieszczenia w planach wydatków Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska

i Gospodarki Wodnej zakupu pojemników do selektywnej zbiorki odpadów. Starosta

powiedział, że wnioskodawca  szacuje całkowity koszt zadania na kwotę 22.000 zł.

a zakupione pojemniki postawione będą w mieście Wołczyn i na terenach wiejskich, które

posiadają zwartą zabudowę. Przewidywany termin realizacji powyższego zadania to czerwiec

– wrzesień br.  Skarbnik wyjaśnił, że mamy założone przychody PFOŚiGW w wysokości

130.000 zł. natomiast przychody  plus środki na początek roku minus wydatki zaplanowane -

daje prognozowaną kwotę środków na koniec roku na poziomie 41.700 zł. i taki mamy

uchwalony plan funduszu na rok bieżący. Skarbnik zasugerował, aby środki jakie posiadamy w

planie Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej pozostawić do
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 dyspozycji powiatu bo zawsze może wydarzyć się jakiś nieprzewidziany wydatek i nie będzie

wtedy możliwości jego pokrycia. Ponadto – dodał Starosta, wpływy do PFOŚiGW

są niepewne i nie wiadomo, czy plan zostanie wykonany, poza tym, powiat ma własne

potrzeby i na tym w pierwszej kolejności powinien się skupić bo na tę chwilę nie można

przewidzieć co się wydarzy do końca roku. Wicestarosta zaproponował, aby mimo wszystko

na tę chwilę „nie zamykać” ostatecznie tej sprawy a jedynie odłożyć ją i za jakiś czas ponownie

powrócić do niej. Zarząd Powiatu po krótkiej dyskusji jednogłośnie postanowił na dzień

dzisiejszy nie podejmować decyzji w powyższej sprawie ze względu na niskie wpływy

środków do Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej oraz potrzeby

własne powiatu. Jednocześnie, Zarząd Powiatu postanowił wrócić do rozpatrzenia w/w

wniosku w II półroczu br.

Do punktu 5 porządku

Starosta przedstawił zebranym wniosek  Sekcji szachowej LZS „Goniec”

w Kluczborku w sprawie sfinansowania kwotą 800 zł. II Turnieju Szachowego o Puchar

Starosty. Starosta dodał, że turniej ten będzie rozgrywany podczas Dni Kluczborka w dniu

25 czerwca br. W celu rozegrania powyższego turnieju – kontynuował Starosta, organizatorzy

muszą zakupić m. in. puchary, dyplomy pamiątkowe, nagrody rzeczowe oraz drobne upominki

- na łączną kwotę 800 zł. Należy dodać – stwierdził Starosta, że wydatek ten nie był

planowany zgodnie z przyjętymi zasadami w budżecie na 2005 rok i w związku z tym, nie ma

on pokrycia finansowego. Skarbnik powiedział, że faktycznie wydatek ten nie ma pokrycia

w budżecie i nie ma skąd wziąć takiej kwoty. Wicestarosta dodał, że jak sama nazwa mówi,

będzie to turniej szachowy o Puchar Starosty więc można ewentualnie zakupić puchar i im

przekazać. Zarząd Powiatu po dyskusji postanowił jednogłośnie, że ze względu na brak

wolnych środków (wydatek ten nie był planowany w budżecie na 2005 rok a termin składania

wniosków do budżetu upłynął we wrześniu ubiegłego roku), nie może udzielić pomocy

finansowej w wysokości 800 zł. na organizację w/w turnieju. Jednocześnie Zarząd Powiatu

zlecił Naczelnikowi Wydziału Współpracy Europejskiej, Kultury, Sportu i Turystyki

skontaktowanie się z organizatorem w/w turnieju w celu zaproponowania mu ufundowania

3 pucharów.
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Do punktu 6 porządku

Przewodniczący Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały w sprawie odwołania

Likwidatora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Zespołu Opieki

Zdrowotnej w Kluczborku. Starosta wyjaśnił, że w związku z oddaleniem w dniu

19.05.2005 r. przez NSA w Warszawie skargi na wyrok WSA z dnia 19.07.2004 r. w sprawie

stwierdzenia nieważności uchwały Rady Powiatu  w sprawie likwidacji SP ZOZ ZOZ

w Kluczborku z powodu nie ogłoszenia uchwały w Dzienniku Urzędowym Województwa

Opolskiego, od dnia dzisiejszego mamy SP ZOZ ZOZ w Kluczborku. W związku z tym,

musimy odwołać likwidatora i powierzyć obowiązki dyrektora zakładu. Na mocy tej uchwały

odwołuje się Panią Olgę Lewicką-Gawle z dniem 20 maja 2005 roku ze stanowiska likwidatora

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Zespołu Opieki Zdrowotnej w

Kluczborku. W związku z tym, że nikt z obecnych nie wniósł żadnych uwag do w/w projektu

uchwały, Starosta poddał go pod głosowanie. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął powyższą

uchwałę.

Do punktu 7 porządku

Starosta przedstawił zebranym projekt uchwały w sprawie powierzenia obowiązków

dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Zespołu Opieki

Zdrowotnej w Kluczborku. Starosta wyjaśnił, że w związku z sytuacją przedstawioną powyżej

(w punkcie 6), należy powołać dyrektora SP ZOZ ZOZ. Proponuje, aby  p.o. dyrektora

SP ZOZ ZOZ powierzyć Pani Oldze Lewickiej-Gawle z dniem 20 maja 2005 r. W związku

z tym, że nikt z obecnych nie wniósł żadnych uwag do w/w projektu uchwały, Starosta poddał

go pod głosowanie. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął powyższą uchwałę.

Do punktu 8 porządku

Starosta przedstawił zebranym projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia

trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu powiatu dla szkół niepublicznych posiadających

uprawnienia szkół publicznych. Zarząd Powiatu po zapoznaniu się

z powyższym projektem uchwały jednogłośnie go zatwierdził i postanowił o jego skierowaniu

na następną sesję Rady Powiatu w Kluczborku.
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Naczelnik Wydziału Organizacyjnego przedstawiła zebranym projekt uchwały Rady

Powiatu zmieniający uchwałę Rady Powiatu w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu. Zarząd

Powiatu po zapoznaniu się z proponowanymi zmianami Statutu Powiatu, przyjął je

i postanowił o skierowaniu przedmiotowej uchwały na sesję Rady Powiatu w Kluczborku.

Do punktu 9 porządku

Brak wolnych wniosków.

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, Starosta zamknął posiedzenie

Zarządu Powiatu. Na tym protokół zakończono.

         Protokołowała

Danuta Oziembłowska             Zarząd    Powiatu

                                                        1. Stanisław Rakoczy       ...............................................

                                                        2. Mieczysław Czapliński  .............................................

                                                        3. Otylia Skoczylas          ...............................................

             

         4. Stanisław Stenzel         ...............................................

 


